



## **Vanwege de nieuwe privacywetgeving zijn alle namen in deze notulen anoniem gemaakt.**

### **Algemene leden vergadering a.s.v. Omnivas**

**Datum** : 12-04-2017  
**Locatie** : SooS  
**Tijd** : 20:00 uur

#### **Aanwezig:**

SK, KW, JvB, JS, DK, LM, RV, DS, MvT, IK, LT, LdR, JD, LW, ER, TS, CT, LD, KB, LvdL, IS, ST, SdK, SL, MP, SW, LB, JvB2, WdB, BH, LtR, JB, AJ, RK, YvdPK, MvdB, MK, BvZ, EM, XM, NM.

**Aantal: 41**

### **Agendapunten**

1. *Opening*

JvB (voorzitter) opent om 20:00.

2. *Goedkeuring Agenda*

Ja, goedgekeurd.

3. *Goedkeuring vorige notulen*

LD: "ze stonden te laat online." IS sluit zich daarbij aan. Minimaal een maand van tevoren (vóór de volgende ALV) moeten de notulen worden gedeeld.

De leden konden de notulen vinden via de Facebookpagina van Omnivas en via een link in de Omniflits (nieuwsbrief).

4. *Mededelingen*

SvO is afwezig, ze is ziek.

5. *Verkiebaar stellen bestuurslid*

Twee potentiële bestuursleden zijn verkiesbaar: SK en KW.

SK studeert Technisch Informatie, hij zit in zijn tweede jaar. Houdt wel van een goed feestje. Is voor een goede sfeer binnen Omnivas die zich uit in leuke activiteiten. Tevens wil SK een goede samenwerking met het SAS en met de commissies.

LD vraagt: "Welke taken wil je op je nemen?"

SK: "Ik zie de rol als voorzitter wel zitten, maar dat ligt aan het Omnivasbestuur zelf. Voor nu doe ik weinig"

Tot Oktober is SK algemeen bestuurslid.

ST vraagt: "Wat is jouw doel op gebied van de samenwerking tussen Omnivas en het SAS?"

SK: "Ik hoop op een goede en leuke samenwerking met wederzijds respect. Zo kunnen we het meeste bereiken samen."



KW studeert Werktuigbouwkunde (eerstejaars). Tot nu toe heeft KW drie vergaderingen meegedraaid.

ER vraagt: “Wat zijn je ambities?”

KW: “Ik wil graag RK helpen met Marktplaats vanwege het verhuur van de tenten en het twisterdoek. Tevens sluit ik me aan bij wat SK zei, ik ben ook voor een goede, gezellige samenwerking zonder jaloezie over en weer. Je blijft een studentenvereniging en het moet gezellig blijven.”

IS vraagt: “Wat wil je bereiken met de samenwerking tussen Omnivas en het SAS?”

KW: “Ik sluit me aan bij SK met als aanvulling dat er zonder jaloezie tussen beide partijen gediscussieerd kan worden.”

SK vult aan: “Er is onenigheid geweest in het verleden.”

KW: “We moeten met elkaar ervoor zorgen dat het gezellig is.”

LD vraagt: “Ga jij in tegenstelling tot wat SK aangaf tot oktober wel iets doen?”

KW: “Ik wil RK gaan helpen met Marktplaats.”

WdB vraagt: “Je bent nu drie vergaderingen bij Omnivas geweest, heeft dat nu al dusdanig impact dat je echt bij het bestuur wil en jezelf verkiesbaar wil stellen?”

JvB komt ertussen: “Zowel voor SK als voor KW geldt dat ze nu meelopen en dat wij ze voorbereiden op het komende jaar. We gaan ze nu ondersteunen en inzetten voor algemene taken. Daarnaast hebben we nog een derde nieuweling, MO, die kon helaas niet aanwezig zijn vanavond. Zij draait ook met ons mee.”

/geen verdere vragen of opmerkingen uit de zaal/

JvB: “Voordat we op SK en KW gaan stemmen, komt eerst een potentieel nieuw dispuut zich voorstellen. We gooien zo de planning een klein beetje op, op aanraden van SdK. Namens Vertigo komen nu WdB en CT naar voren.”

## 6. Stemmen → na Vertigo

## 7. Vertigo

WdB steekt van wal: “Wij willen graag een dispuut oprichten, dat lijkt ons leuk. Daarnaast is het ook wel een stukje gemis, want wij voelden onszelf niet echt bij een dispuut passen. Zodoende zijn we gaan kijken wat er mogelijk is. We willen eventueel ook samen met andere dispuuten activiteiten organiseren. De naam Vertigo komt voort uit de term draaijerig en ook vanuit de leus van Omnivas (Geef draai aan je studietijd!). We willen mensen erbij betrekken die actief zijn in de SooS. We hebben alvast een paar leden uitgenodigd: DS, RK, MP en LM, zo zijn we in totaal met zes man.”

MK (Wisckotonia): “De anderen moeten ook naar voren.”

/MP, LM en DS komen naar voren. RK blijft zitten want die notuleert/

WdB gaat verder: “We gaan verder ook nog kijken wie we erbij zouden willen hebben. De rollen binnen het dispuut willen we een ander moment intern bespreken: zoals wie voorzitter wordt



et cetera.”

RV vraagt: “Zijn de statuten al beschikbaar?”

CT antwoordt: “Deze zijn beschikbaar, maar nog niet online.”

MK merkt op: “Als jullie aan het einde van de avond zijn IKstemd door de ALV, dan moeten de statuten inzichtelijk blijven liggen.”

WdB: “Omnivas heeft ze al doorgenomen, als iemand ze wil lezen dan kan dat.”

TS vraagt: “Wat willen jullie buiten de bestaande dispuuten toevoegen?”

CT antwoordt: “Wij zijn na Wisco het enige gemengde dispuut, wij vinden hun geweldig maar wij passen er zelf niet helemaal bij.”

RV vraagt: “Wat maak voor jullie het verschillen tussen een vriendengroep en een dispuut?”

CT antwoordt: “We mogen elkaar natuurlijk wel, maar we gaan niet bijzonder meer met elkaar om op dagelijkse basis. We willen graag ook nieuwe mensen erbij betrekken.”

MK vraagt: “Is daar wel ruimte voor? Het neemt enorm wat tijd in, gaat dat werken met de andere kRKn en andere activiteiten van menen?”

CT antwoordt: “We willen graag dat mensen hier ook rond blijven lopen.”

WdB vult aan: “We hebben ook gekozen voor leden die in hun eerste jaar zitten, met uitsluiting van CT, verder zit iedereen in zijn of haar eerste jaar.”

RV vraagt: “Wat typeert een ‘Vertigaan’, wat voor mensen zoeken jullie?”

WdB antwoordt: “We hebben geen specifieke eisen.”

CT vult aan: “Sowieso actieve mensen, mensen die vaker in de SooS komen.”

IS vraagt: “Jullie geven aan dat jullie actief zijn, gaan andere activiteiten die jullie uitoefenen in bijvoorbeeld het SAS en Omnivas hier niet aan ten onder?”

CT antwoordt: “Het is ergens keuzes maken, maar het valt ook te combineren.”

WdB vult aan: “Het zijn niet twee fulltime banen die je naast elkaar hebt.”

DS vult aan: “Als je een gemotiveerde groep bent, kan je van anderen dIKn oppakken. Afwisselen moet lukken.”

XM vraagt: “Wat is jullie vage doelstelling, heb je een echte motto of doelstelling, een echt doel dat in je statuten staat?”

CT antwoordt: “Meer binding tussen actieve mensen in de SooS en het samenzijn tussen deze mensen.

XM verduidelijkt zichzelf: “Maar een vage doestelling zoals bijvoorbeeld: *alle kroegen van Alkmaar bezoeken*, hebben jullie zoiets?”

CT antwoordt: “Nee, dat hebben we niet.”

IS adviseert: “Specificeer het doel.”

CT vult aan op vraag XM: “Het is wel leuk zoiets te gaan organiseren. Maar ons uiteindelijke doel blijft de samenhang.”

JS vraagt aan CT: “Je organiseert zelf de dispuutspelen, hoe ga je dat combineren?”

CT antwoordt: “Deels overdragen, zodat er onpartijdigheid blijft.”

MK vraagt: “Wat is jullie inwijdingsritueel?”



CT antwoordt: "Hebben we nog niet, we hebben een aspirantentijd van twee maanden."

LD vraagt: "Hoeveel contributie gaan jullie vragen?"

CT antwoordt: "Dat gaan we vaststellen in onze eerste vergadering."

LD vraagt: "Kunnen jullie mij vertellen waarom ik 'ja' moet stemmen hier op?"

WdB antwoordt: "Waarom jij 'ja' moet stemmen, is omdat wij disputen weer meer zichtbaar willen maken, dat je ons vaak hier zal zien mocht je vragen hebben."

CT vult aan: "We willen dus heel actief zijn en we willen mensen meebrengen in de SooS."

SK vraagt: "Gaan jullie ook dingen doen zoals 'breek de week' en 'vrijmibo'?"

CT en WdB antwoorden: "Dat zou goed kunnen."

SdK vraagt: "Dus vanaf volgende week, mits jullie door deze ALV komen, zie ik jullie in shirtjes van het dispuut?"

CT antwoordt: "Niet altijd in het shirt. Tevens moeten de shirts nog ontworpen en besteld worden."

LD vraagt: "Hebben jullie al met z'n allen vergaderd?"

CT antwoordt: "Nog niet, we willen eerst kijken of we door deze ALV komen."

MK vraagt: "Als ik het goed begrijp willen jullie andere disputen ook meer naar de SooS?"

CT antwoordt: "We kunnen de anderen disputen erg misschien bij betrekken, bij wat wij doen."

MK merkt op: "Alles is zo serieus, waar is de funfactor?"

DS komt ertussen: "Alcohol."

IS vraagt: "Hoe gaan jullie aspiranten werven?"

CT antwoordt: "Vooral op de intro, dan zijn we allemaal aanwezig, vooral de nieuwe studenten dus.:

WdB vult aan: "Maar ook de actievere SooS-gangers."

MvT vraagt: "Hoe gaan jullie de eerstejaars kiezen?"

WdB: "We hebben natuurlijk de aspirantentijd, als we een leuke kandidaat hebben gevonden. Daarna kunnen we op een stemming overgaan."

DS vult aan: "Vaak pi k je ze er tijdens of net na de intro wel uit."

CT vult aan: "Het is inderdaad kijken wie eruit springt."

KB vraagt: "Jullie willen graag dIKn organiseren in de SooS, maar de planning is vrij vol. Hoe gaan jullie dat doen?"

CT antwoordt: "We gaan natuurlijk kijken naar de agenda en de jaarplanning, daarnaast hoeft onze activiteit niet persé op een vrijdag."

SK vraagt: "Jullie willen een goede samenwerking met de disputen van Omnivas, gaan jullie dit ook doen met clubs uit andere plaatsen?"

WdB antwoordt: "Nee, echt puur Alkmaar en Inholland."

IS merkt op: "Ik heb hier toevallig de statuten, maar de rest heeft natuurlijk niet gelezen." /overeenstemming in de zaal/

JvB leest de regels betreffende disputen op uit de statuten van Omnivas: "Dispuut moet



minimaal vijf leden, oud-leden of donateurs hebben; doel en handelswijzen in het dispuutreglement mogen niet in strijd zijn met de wet, met Omnivas of met de huishoudelijke reglementen. Hierop is het gecontroleerd. Na goedkeuring door het bestuur van Omnivas wordt de eerstvolgende ALV een voorstel gedaan om het dispuut aan de vereniging te liëren. Dispuut moet per verenigingsjaar minimaal één activiteit organiseren, op z'n minst per mail naar andere disputen verzenden en iedereen uitnodigen. Vanuit Omnivas voldoen zij aan deze reglementen."

IS merkt op: "Misschien zijn er wel vragen over de statuten van het dispuut zelf."

LD vult aan: "Kunnen jullie deze met ons doornemen?"

/JvB opent de statuten van Vertigo op de beamer/

LD vraagt: "Met wie gaan jullie dineren, om dat doel van binding te behalen? Zijn dat alleen jullie eigen leden of ook leden van andere disputen? Dit is mij niet duidelijk."

WdB antwoordt: "Dat kan op twee manieren: 1) met alleen het eigen dispuut of 2) ook met anderen, op uitnodiging."

RV merkt op: "Stel dat jullie net zo oud worden als Wiscko? Je hebt natuurlijk de SooS en die is niet per definitie gebonden aan het dispuut. Dus het kan zijn dat de SooS verdwijnt, dan moet je je doel aanpassen."

CT: "Ja dat klopt, dan gaan we over op de mensen actief binnen de vereniging."

JvB verduidelijkt: "De de locatie 'SooS' kan altijd nog worden gewijzigd."

KB vraagt: "Wij beslist wie erelid wordt?"

CT antwoordt: "De leden gezamenlijk."

RV merkt op: "Een huisregel van de SooS is dat je geen huisdieren mag toelaten."

JS haakt in: "Dispuut heeft niet met de SooS te maken."

JvB vult aan: "Er staat ook 'mensen die veel in de SooS zijn en niet dieren.'"

BvZ vraagt: "Is het niet een huisregel van Omnivas dat je alleen lid kan worden van een dispuut als je lid bent van Omnivas?"

CT antwoordt: "Goede opmerking, dat komt erin."

WdB vult aan: "Er staat natuurlijk dat wij onder andere aan de regels van Omnivas moeten voldoen, dus dat gaan wij doen."

MK voegt toe: "Wij hebben bij Wiscko inmiddels ook de term 'voorwaardige leden', dat kan de oplossing zijn."

IS vraagt: "Er staat dat je erelid kan worden door unieke awesomeness, definieer dat eens."

CT antwoordt: "Daar stemmen we over in onze eigen vergadering."

WdB vult aan: "Dat wordt door onszelf bepaald binnen het dispuut."

IS begrijpt het: "Oh, dat kan dus zijn de wc schrobbers of unicorns tegenkomen in het bos."

CT beaamt: "Net wat wij awesome vinden."

LD vraagt: "Jullie willen vaak aanwezig en actief zijn, maar jullie minimum voor vergaderen is



maar één keer per jaar. Dat is wel weinig als jullie zo actief willen zijn.”

CT antwoordt: “We denken ook aan de toekomst, het kan zijn dat het dan minder is.”

LD is niet tevreden: “Ik vind het tegenstrijdig.”

CT verduidelijkt: “We streven naar het minimum om het vast te zetten.”

SdK vraagt: “Om welke vergadering gaat dit?”

CT antwoordt: “Om de bestuursvergadering.”

SdK haakt in: “Maar in de toekomst zijn jullie niet het bestuur meer.”

CT verduidelijkt: “Wij willen niet de toekomstige mensen in de problemen brengen met een hoog minimum aantal vergaderingen.”

Stanley haakt in: “Jongens, als de statuten al zijn goedgekeurd door het bestuur van Omnivas, waarom praten we hier nu nog zolang over dan? Zij moeten dit toch allemaal zelf regelen?”

SdK haakt in: “Wij moeten toch het dispuut instemmen.”

IS voegt toe: “Het gaat erom dat alle aanwezigen hier kunnen aangeven of zij erachter staan.”

IS vraagt: “Onder de juiste documentatie staat een handtekening op een bierfilt, dus alleen op die manier is het mogelijk om een stem over te dragen bij jullie? Dus zonder bierfilt ben je de sjaak?”

CT en Wouter antwoorden: “Ja.” Retorisch.

MK: “Nog één laatste opmerking: het is nogal een waslijst, waarom maken jullie het jezelf zo moeilijk? Er gaat nogal wat veranderen in de komende twintig, dertig jaar. Je hebt behoefte aan veel flexibiliteit, zodat je kan aanpassen naar wat dan werkt.”

CT antwoordt: “We wilden eigenlijk ook naar de andere disputen kijken wat zij hebben gedaan en dachten dat dit de basis zou zijn.”

WdB vult aan: “Ook om onduidelijkheid weg te nemen.”

MK vraagt: “Oh en bij het uittreden kan je toch nog een puntje toevoegen ‘gewoon geen zin meer’ of niet? Bij 5a, het ontbinden van persoon met dispuut.”

CT antwoordt: “Is wel het doel om mensen twee jaar binnen te hebben, we realiseren ons dat dit niet altijd kan.”

XM: “Twee korte vragen: ontgroening? (antwoord: Nee). Hebben jullie er nog zin in? (antwoord: Ja.). Het slogan is in ieder geval goed.”

CT: “Onze fundingen gaan we opnemen in de huisregels.”

SdK vraagt: “Dus jullie gaan morgen met z’n zessen zitten en zeggen dat jullie de andere kant op gaan met andere statuten, moet dat niet dan weer door het bestuur van Omnivas goed worden gekeurd?”

WdB antwoordt: “Ja, dat wordt dan naar Omnivas doorgestuurd.”

SdKt merkt op: “Dat zou ik dan wel opnemen in je statuten.”

MK merkt op: “Artikel vijf, beëindiging van het dispuut: als je niet aan de jaarlijkse verplichting voldoet ‘besta’ je al niet meer.”

IS vraagt: “Kan ik mezelf aandragen als nieuw lid?”



DS antwoordt: “Zoals je net hebt geoord, kijken wij naar wie geschikt is, zodoende wordt je dus uitgenodigd.”

WdB vult aan: “We kunnen mensen die zichzelf aandragen alsnog in overweging nemen.”

BvZ vraagt: “Wat voor soort mensen willen jullie? Sorry als dat al is gevraagd.”

-Dat was al gevraagd, gelieven volgende keer op tijd te zijn.

AJ: “Ik wil toch even zeggen dat ik het wel echt heel tof vindt dat jullie hier staan. Ik heb in het afgelopen jaar van geen enkel dispuut iets gehoord, dus ik vind het fijn dat er een nieuwe komt als eerstejaars student.”

IS wil wat zeggen: “Als ik kijk naar wat jullie zeggen, spreken jullie jezelf tegen. Jullie willen meer mensen de SooS intrekken, maar tegelijkertijd mensen die al veel in de SooS komen erbij hebben.”

CT legt uit: “Het is ook de bedoeling dat de nieuwe mensen ook blijven hangen, maar de mensen tijdens de intro zijn natuurlijk echt net nieuw. Zo willen we bereiken dat zij weer mensen meenemen.”

/veel rumoer in de zaal, men praat door elkaar en er komt niks relevants/

JvB besluit: “De regel van het dier gaat uit de statuten.”

## 8. Stemmen

### 9. Pauze en stemmen tellen

JvB opent weer om 21:27. Er moet een herstemming komen, de eerste stemming was ongeldig omdat er één stem te weinig was uitgebracht op Vertigo (41,41,40).

### 10. Uitslag stemming

KW: 4 ophouden, 2 tegen, 35 voor

SK: 5 ophouden, 3 tegen, 33 voor

Vertigo: 1 ophouden, 12 tegen, 28 voor

KW en SK zitten in bestuur, Vertigo is een nieuw dispuut.

### 11. Commissies

DS komt namens het FAC naar voren.

DS vertelt: “Het FAC heeft nog twee feesten dit jaar: Koningsdag en Meifeest. Koningsdag is weer Twister. Meifeest heeft het thema: Sjonnie en Anita camperfeessie.”

/BH is het duidelijk niet eens met het thema/

DS gaat verder: “We willen graag wat nieuws proberen, na het meifeest gaan we een paar keer vergaderen voor nieuwe feesten. We zijn onder andere nog steeds bezig met familiedag en nieuwe eerstejaars laten meelopen. FAC loopt helaas wat leeg qua ledenaantal: een deel is naar Omnivas en een deel naar het SAS. We zijn bezig met actief leden zoeken, we hebben onder andere JO gevraagd om mee te vergaderen, hij is een eerstejaars student.”



/Geen vragen uit de zaal/

JS naar voren namens Weekend Weg Commissie.

JS vertelt: "Afgelopen weekend weg is goed verlopen, we gaan op zoek naar een nieuwe commissie."

TS vraagt: "Waarom stond er een lange rij auto's voordat we weggaan?"

JS antwoordt: "Omdat we nog moesten betalen en we wilden graag met z'n allen tegelijk weg, samen uit samen thuis."

IS vraagt: "Vorig weekend weg werd men boos, want de locatie was al vijf keer gebruikt. Waarom weer Mander? Ik vind het jammer dat men boos op ons werd, maar niet op jullie om de locatie"

ER antwoordt: "Deze locatie was als enige nog beschikbaar."

JS voegt toe: "Misschien is het een leuke traditie voor een tweede weekend weg, jaarlijks. Maar we zijn dus ook op zoek naar een nieuwe commissie voor weekend weg. Deze is nodig voor het weekendje weg komende november. Spreek gewoon iemand van Omnivas aan als je wilt."

/DK en LM geven aan wel te willen/

IK komt naar voren namens Vixit.

IK vertelt: "We zijn bezig met nieuwe mensen voor Vixit te fixen. Dit doen we via de Facebookpagina van Omnivas, door middel van presenteren op de kick-offs van de opleiding Verpleegkunde en door middel van posters. We hebben wel wat reacties gekregen, we gaan ook nog een mail sturen naar alle studenten Verpleegkunde."

JS naar voren namens de Marketingcommissie.

JS vertelt: "We zijn terug naar twee sponsors. PWN heeft namelijk niet verlengd vanwege een reorganisatie. Zij hebben ons bedankt voor de samenwerking en ik wil ook het oude bestuur namens PWN bedanken voor de goede samenwerking. Verder gaat de samenwerking met de Rabobank en met Loopbaan.nu goed. Mogelijk heeft Joyce (oud-werkneemster PWN), die gaat werken bij het Hoogheemraadschap, wel wat leuks voor ons te regelen met."

DS vraagt: "Krijg je geen financiële problemen als je dat geld mist?"

JS antwoordt: "We hebben in onze begroting PWN niet meegenomen, omdat dit contract sowieso in februari al afliep. We proberen een derde sponsor binnen te halen. Als mensen een mogelijk goede sponsor hebben, schiet iemand van Omnivas even aan. We zijn natuurlijk blij met wat we nu hebben."

WdB vraagt: "Is het niet een idee om via stageplekken van mensen een sponsor te zoeken? Wij waren namelijk bij een studentenoverleg en andere verenigingen hadden hun sponsors zo geregeld."

LD haakt in: "Omdat zij op één studie gericht zijn, kunnen zij makkelijker specifieke sponsors binnenhalen."





JS voegt toe: “Wij hebben binnen het bestuur altijd gekeken bij de stageplekken van bestuursleden, bij mijn stage is het bijvoorbeeld niet mogelijk.”

MK vult aan: “Voor een groot aantal bedrijven is het te ver weg, een ander deel is weer te klein.”

IS benadrukt: “Dit is een tip vanuit meerdere studie- en studentenverenigingen.”

JS vertelt: “En de Stapper is weer sponsor voor de introductieweek.”

JvB naar voren namens de Intro Commissie.

JvB vertelt: “Algemeen draaiboek is met school besproken, we gaan de vergunning aanvragen. Het was een moeizaam verloop door een geheel nieuwe Introcommissie. Gelukkig heeft JS ons geholpen. Verder zijn we bezig met kroegen en activiteiten regelen. Ook kunnen we jullie vertellen dat we gebruik gaan maken van het nieuwe A-gebouw, er is goed contact met school. Enige probleem is dat we Vixit'ers nodig hebben. Dus mocht je dat willen doen of ken je iemand die dat wil doen: schrijf je in of geef door dat die vriend of vriendin zich in kan schrijven.”

LH vult aan: “We hebben momenteel twee Vixit'ers voor de introductieweek. Het is heel duidelijk: Geen Vixit is geen intro. We hebben er minimaal zes nodig.”

MvT vraagt: “Kan je Vixit combineren met Algemeen Medewerker? Dan zou je denk ik meer aanmeldingen krijgen.”

LH antwoordt: “Dat zouden we moeten gespreken met de commissie, als er genoeg Vixit'ers zijn. Als we niet genoeg hebben, gaan we de andere teams (AM, bar etc.) langs om te charteren.”

AJ voegt toe: “Ik wil wel Vixit worden, als jullie anders in de problemen komen.”

YvdPK vraagt: “Wat heb je ervoor nodig?”

-EHBO-diploma.

JvB voegt toe: “Je kan via Omnivas met korting een EHBO-diploma halen. De tegenprestatie is dat je op twee grote feesten (zoals intro) of meerdere kleinere feesten als EHBO'er aanwezig bent.

LH: “Als genoeg mensen zich aanmelden, dan kunnen we kijken of de introductieweek als twee grote feesten kan tellen.”

IS vraagt: “Kunnen jullie mensen niet verplichtingen die via Omnivas EHBO halen, om tijdens den intro EHBO te staan?”

-Dat kan helaas niet vanwege grote verantwoordelijkheid en 24u per dag paraat staan.

JS vraagt: “Wie zijn er tot nu toe aangemeld als Vixit?”

LH antwoordt: “IK2 en JS2. NS doet helaas niet mee en TvdS wordt hoogstwaarschijnlijk zelf nul. We zien dat oudere studenten/afgestudeerden geen intro meer willen draaien of geen vrij kunnen krijgen van werk.”

CT vraagt: “Heb je dan geen mensen die niet de hele week, maar één of twee dagen vrij kunnen krijgen?”



LH antwoordt: “Dan moeten we alsnog zeker weten dat de hele week gedekt is.”

MvT vraagt: “Is het niet een optie om derde- en vierdejaars te benaderen?”

LH antwoordt: “Die gaan we een mail sturen.”

JvB namens de Wintersportcommissie.

JvB vertelt: “Volgende vrijdag Wintersport. Er is nog één plaats over. €380 euro.”

DS namens de Jaarboekcommissie.

DS vertelt: “De Facebookpagina is online, je kunt dingen insturen via deze pagina.”

EM vraagt: “Wat is het jaarboek?”

DS antwoordt: “We hebben dit jaar bedacht dat we een jaarboek willen maken met quotes, foto’s, leuke dingen, commissies, activiteiten, als aandenken aan afgelopen jaar. Stuur dus vooral je foto’s, quotes et cetera in. Alle hulp is welkom, alle input is welkom.”

EM vraagt: “Wie maat het boek?”

DS antwoordt: “ER, CT en RK, JS en JvB hebben een ondersteunende rol.”

DS gaat verder: “De pagina op Facebook heeft ‘Jaarboek Omnivas’, je kunt ons ook bereiken via [jaarboek@omnivas.nl](mailto:jaarboek@omnivas.nl).”

LD vraagt: “Als je het boek niet wilt kopen, is er dan ook een online versie?”

DS antwoordt: “In principe is er geen online versie, we gaan eerst kijken hoe dik het boek gaat worden aan de hand van hoeveelheid input en hoeveelheid exemplaren aan de hand van de vraag.”

MK: “Is dit idee er het hele jaar al?”

JvB antwoordt: “JS en ik hadden dit in een dronken bui bedacht. We willen het uitbreiden.”

DS voegt toe: “Het is nu online en we willen het verder uit gaan rollen.”

MK adviseert: “De meest leuke momenten ontstaan natuurlijk in de SooS, maak dan even een bakje waar je dingen ad hoc in kan sturen.”

WdB vraagt: “Hoe zit het met eindcensuur?”

DS antwoordt: “We gaan goed kijken naar wat ethisch is.”

IS’s hypothese: “Stel ik wil niet dat iets erin komt?”

DS antwoordt: “Dit wordt in overleg gedaan.”

IS vraagt door: “Gaan jullie dit bij ieder bericht doen?”

RV komt tussendoor: “Dit zijn ze verplicht om privacy?”

MK voegt toe: “Dit wordt vaak op internet vergeten, voor iedere foto heb je eigenlijk toestemming nodig. Dus je moet het wel vragen.”

DS gaat verder: “Je kunt natuurlijk op verschillende manieren toestemming vragen.”

MvT: “Misschien moet de verantwoordelijkheid ook bij de mensen die wat insturen liggen? Dat zij het van tevoren overleggen.”

/Zaal is het eens dat dat niet goed gaat werken/



DK voegt toe: “Als je op Facebook een foto plaatst, dan geef je Facebook toestemming de foto te gebruiken in commerciële setting..”

Tijd 22:20: Conciërge komt eraan; alle auto's van het terrein af.

Tijd: 22:30: JvB zet de vergadering voort.

JvB: “Mededeling over het Jaarboek: we gaan rekening houden met de Wet.”

## 12. SAS

CT komt namens het SAS naar voren.

CT vertelt: “Ik ben de nieuwe voorzitter, het hele SAS is vandaag compleet bij de ALV. We zien dat de SooS drukker wordt, daar zijn we blij mee. Over de verbouwing weten we helaas minder. We hebben twee nieuwe leden: DK en ER.”

DK: “Hoi ik ben DK, ik ben sinds kort lid van het SAS. Ik ben ook barmanager, dus ik plan de barmensen in.”

ER: “Hoi ik ben ER, zit hier al vijf jaar op school. Ik heb mezelf in het SAS gevraagd.”

CT: “Daarnaast hebben we ook nog iemand die meeloopt, dat is WdB. We hebben hoge verwachtingen.”

SK vraagt: “Is ER ook verplicht zijn eigen confetti op te ruimen met feesten van het FAC?”

JvB mengt: “Ja, als confetti niet mag, maar wel wordt afgeschoten, dan is het een probleem. Nu een probleem van het SAS.”

Gehele SAS gefocust: “Daar zijn we het niet mee eens, maar dat bespreken we wel in een andere vergadering.”

## 13. WVTTK

Niks.

## 14. Afsluiting

Sluit om 22:34